
 
 
 

 
 

JAAROVERZICHT 2022 
 

Het Bestuur. 
Op 1 januari 2022 bestond het bestuur uit 6 personen.  Er was één vacature.                               
Vrijwillige Ouderen Adviseur (VOA) Jeanne Hendrix had een ondersteunende functie, vooral op 
het gebied van de WMO en de participatiemaatschappij. We moeten wel vaststellen, dat er van 
haar ondersteunende functie door de leden nauwelijks gebruik werd gemaakt. De VOA werd door 
de leden gemiddeld minder dan één keer per maand benaderd voor advies. Mogen wij hieruit 
concluderen dat onze leden geen problemen hebben en een gelukkig leven leiden? Zijn zij zeer 
zelfredzaam? Of te bescheiden/schuchter? 
 
De bestuurssamenstelling is per 1 januari 2022 als volgt: 
 Gerrit Hendriks,   voorzitter 
 Huub Creemers   secretaris 
 Martien Emonts   penningmeester  
 Tilly Wiechert   lid (organisatie activiteiten)  
 Wilma Zegers   lid (organisatie activiteiten) 
 Piet Muijsers    lid 
 Vacature    1 lid 
 

Leden. 
We startten het jaar met 135 leden. We moesten dit jaar helaas afscheid nemen van tien leden die 
ons ontvielen door overlijden: 

• De heer Jo Eijssen 

• Mevrouw Door Pubben-van Kempen 

• Mevrouw Billet-Peters 

• Mevrouw Nellie Hendrix 

• Mevrouw Nellie Jacobs 

• De heer Bart Ploegmakers 

• Mevrouw Maria van Hoof 

• De heer Herman Gellings 

• De heer Teng van Hoof 

• Mevr. Janssen-v. Osch   

•  

Januari 2022. 
We startten dit jaar met 135 leden. Maar door de coronapandemie en de bijbehorende lockdown 
konden we voor onze leden geen enkele activiteit organiseren.  
Het bestuur vergaderde éénmaal, digitaal. We leren dat steeds beter. Het ledenbestand daalde 
deze maand met drie leden. Jo Eijssen en Door Pubben van Kempen ontvielen ons door hun 



overlijden, een ander lid kon door verdergaande dementie niet meer deelnemen aan de 
verenigingsactiviteiten. 
 

Februari 2022. 
Het bestuur vergaderde op 14 februari voor het eerst in tijden weer “fysiek”, tot vreugde van ieder.  
De coronamaatregelen werden meer en meer versoepeld en daags voor de carnaval werden ook 
de verplichting tot het dragen van een mondkapje en het anderhalve meter afstand houden “over 
de schutting gekieperd”. Zo hoefden we dus niet meer rond te lopen als half gesluierden waarvan 
alleen de ogen spreken.   
De eerste activiteiten konden weer gepland worden. Zo stonden voor maart een bezoek aan het 
Venrayse museum en de jaarvergadering op de rol. 
Ook werd er een aanvraag ingediend bij de gemeente Venray om Gerrit van Hoof te kunnen 
“eren” met de gemeentelijke waarderingsspeld. Deze aanvraag werd door de gemeente 
gehonoreerd, zij het dat i.p.v. de speld door de wethouder een “zilveren bijtje” werd toegekend. 
Geen probleem, beide steken en de blijk van waardering voor Gerrits werk als coördinator van de 
groenploeg werd er niet minder door.   
Helaas was ook deze maand niet alles rozengeur en maneschijn. We moesten bedroefd afscheid 
nemen van  onze leden  mevr. Billet-Peters en mevr. Nellie Hendrix. 
 

Maart 2022. 
Eind februari werden dan eindelijk vrijwel alle coronamaatregelen opgeheven. De virussen bleken 
steeds minder belastend te worden. Het dagelijks leven werd weer min of meer als “vanouds”. 
Helaas werden de dagelijkse gesprekken nu bepaald door de snelle opkomst van “viRussen” (of 
meer) in de Oekraïne.  
Gelukkig konden we ons geplande programma vervolgen. De eerste activiteit voor onze leden was 
op 7 maart het bezoek aan het Venrayse museum met vertoning van de film “Venray uit het puin 
herrezen” met daarbij ook nadere informatie over het Merselose NAD-kamp door het Roakeliezer. 
Dertig personen namen deel.  
Het bestuur vergaderde op 14 maart en op 24 maart hielden we onze jaarvergadering. Er namen 
79 leden deel, 14 personen moesten zich noodgedwongen, deels door coronabesmetting (toch 
nog, laatste stuiptrekking?), afmelden. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Sfeervolle jaarvergadering 
 

April 2022. 
Na het prachtige weer van maart verraste april ons met sneeuw en kou. Er waren ook deze maand 
weer volop activiteiten in verenigingsverband. Op 7 april bezochten 20 leden een lezing door Martien 
van Duinhoven rond het thema “Senior zijn: met zin en moed ouder worden”. De folder beloofde en 
lezing rond sub-thema’s als “Zingeving en de betekenis van het leven voor mij”, “Senior zijn en 



veranderend levensverlangen” en “Vertrouwen en moed bij het ouder worden”. De realiteit van de 
avond bleek toch meer een eenrichtingsverkeer van spreker naar publiek over het leven van een 
ogenschijnlijk passieve senior (“oudere?”) die vooral hetgeen er op zijn pad komt maar moet nemen 
zoals het komt. Items als “actief burgerschap/senior zijn”, “nieuwsgierigheid” en “ambitie” kwamen 
(helaas)  niet voor.  
 
Daar staat dan weer tegenover, dat op 13 april de 
pilotbijeenkomst van het Alzheimercafé in Merselo werd 
gehouden o.l.v. Joke Halmans. Voorwaar een zeer 
inspirerende bijeenkomst. In een open, eerlijke en 
openhartige sfeer konden de 16 deelnemers met elkaar 
praten over hun ervaringen m.b.t. Alzheimer én hun 
ervaringen als mantelzorger voor hen die door Alzheimer 
getroffen worden. 
 
Op 14 april bezochten enkele leden de KBO-inspiratietour in Roermond en op die dag was ook de 
eerste knutselbijeenkomst, een paasworkshop, waaraan 16 leden deelnamen. Op 24 april 
ondernamen 29 leden op excursie naar het Museum van de psychiatrie in Venray, een excursie 
die alom waardering oogstte. Verder vergaderde het bestuur op 25 april.   
 

Mei 2022. 
Mei verraste ons met wekenlang droog en fraai zomerweer.  
Uiteraard had het bestuur zijn maandelijkse vergadering tijdens welke de activiteiten werden 
voorbereid, gepland, georganiseerd.  
Op 9 mei bezochten 7 personen in verenigingsverband de infoavond over “beroerte, de 
verschijnselen en de impact daarvan” in het ziekenhuis in Boxmeer. Een prima georganiseerde en 
interessante avond.  
Van een heel andere orde: op 15 mei gingen 14 personen (o.a. met de wensbus) via de KBO naar 
de musical “Dagboek van een herdershond” in Maastricht, hetgeen, zo bleek na afloop, genieten 
geblazen was.  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Een andere tak van sport was het “happen en trappen” 
op 25 mei. Maar liefst 43 leden klommen op het stalen 
ros en genoten van koffie met vlaai bij Günther in 
Overloon, van een lunch met door de activiteitengroep 
gesmeerde broodjes in Meerlo  en tenslotte van een 
lekkere pannenkoek in Venray. Het weer speelde ook 
mee, het was eens niet zo warm, dus fraai fietsweer bij 
windkracht 4, maar vrijwel ieder fietste op de 
“foetelfiets”, dus geen problemen.   
 



 
Een droevige gebeurtenis in mei was het plotseling overlijden van ons lid Nellie Jacobs op 12 mei.  
 

Juni 2022 
Op 14 juni bezochten twee bestuursleden de  Algemene ledenvergadering KBO Limburg. Hét 
resultaat van deze vergadering was de formele opzegging van het Limburgse lidmaatschap van 
de UNIE KBO/PCOB per 31 december 2022. Als er tegen die tijd geen duidelijk perspectief 
geschetst is m.b.t.  de toekomst van de KBO in Nederland, dan zal de opzegging van dit 
lidmaatschap een feit zijn. 
 
Een veel vrolijker aangelegenheid was het kermismatinee op 28 juni. Een druk bezochte middag, 
waarbij de kermisvreugde verhoogd werd door het optreden van het orkest Rooyal, het aansluiten 
van (toevallige) passanten en het verschijnen van een groep naar Canada geëmigreerde ex-
dorpsgenoten. Gevolg van dit alles: de tent zat vol en de stemming was erg goed. Volgend jaar 
weer dus. 
 

Juli 2022 
Op 8 juli genoot de schoffelploeg van een welverdiende kop koffie met vlaai voor de inzet van de 
ze groep vrijwilligers gedurende de voorbije maanden. 
Op 17 juli vierden we ons 60-jarig bestaan. We startten met bubbels en na een uurtje werden we 
verrast door de komst van twee afgevaardigden van de gemeente Venray. Zij kwamen met een 
gemeentelijke onderscheiding, “Het zilveren bijtje”, voor ons lid Gerrit van Hoof vanwege zijn 
verdiensten als coördinator van de groenploeg en als bestuurslid, jarenlang in het verleden. 
Daarna genoten 101 (!) van de 135 leden van een uitstekend lunchbuffet. Vervolgens was er een 
feestelijke middag voor leden en niet-leden. Tot 17.00 uur bleven velen elkaar gezelschap houden 
onder de klanken van de Sail jazzband uit Eindhoven (hoewel deze muziekkeuze niet ieders 
smaak was…..). 
 

 
Overigens, ook corona steekt weer de kop op, maar het lijkt er vooralsnog op dat onze leden zich 
ofwel voorzichtig gedragen, dan wel goed gevaccineerd zijn, heel sterk zijn of gewoon veel geluk 
hebben gehad. 
 

Augustus 2022 
 

Op donderdag 11 augustus togen 37 leden per fiets naar Kevelaer. Het weer was werkelijk 
prachtig zomers (als engelen onderweg zijn, lacht immers de hemel….), de kettingen waren 
gesmeerd en de wind slechts zeer matig. Dus stond iedereen goed gemutst om 9 uur aan het 
vertrek. Om 10 uur was er een koffiestop met een plakje HEMA-cake, waarna de Maas werd 



overgestoken bij ‘tante Jet’ in Blitterswijck. Tegen 12 uur betraden we de gewijde grond in 
Kevelaer en de eerste koel dronk op het terras was werkelijk lekker.  
Daarna volgde het diner in het “Priesterhaus” en de eerste gang 
bestond uit “koude” soep met stukjes perzik. “Koud”, wat een goed 
voorgevoel moet de kok gehad hebben gezien de tropische 
temperatuur, hoewel we door de middeleeuwse muren van het 
klooster daarvan weinig merkten. 
Na het diner was er “Freizeit”, maar het terras was aanmerkelijk 
aantrekkelijker dan de dienst in de basiliek.  
Vervolgens gingen we naar de Solegarten, waar we, in de schaduw, 
genoten van de gezondheid van het inhaleren van zoute aerosolen. 
Vervolgens staken we weer per veerpont de Maas over waarna de 
meesten zich in Blitterswijck nog tegoed deden aan een pizza. Kort 
samengevat: een geslaagde dag en voor herhaling vatbaar. 
 
 
Een droevige gebeurtenis deze maand was het overlijden van ons lid Bart Ploegmakers (15 
augustus). 
 

September 2022. 
In september moesten we afscheid nemen van Maria van 
Hoof. Maria is 79 jaar oud geworden.  
Een twintigtal leden gingen op 12 september naar de 
Riskfactory in Venlo. Daar werden mogelijke problemen 
aangesneden m.b.t. internetveiligheid, noodsituaties, 
positieve gezondheid en verkeersveiligheid en grote 
voertuigen. Voorwaar een leerzame middag. 
 

Oktober 2022. 
Op 10 oktober hebben we met een groep van 43 KBO-leden een bezoek gebracht aan het 
Europees Parlement in Brussel. Om half elf was er een zeer vriendelijke ontvangst met koffie en 

vlaai, waarna we in de plenaire vergaderzaal een 
informatieve uitleg kregen over termen als 
Europese commissie, Europese raad etc. Daarna 
was er een discussie met Europarlementariër 
Jeroen Lenaerts uit Stramproy. Met hem praatten 
we over het verleden, heden en toekomst van de 
EU, zijn rol in dat proces en het belang daarvan 
voor ons als burger. Na de lunch was er nog 
gelegenheid om het mooie maar drukke en 
chaotische centrum van Brussel te verkennen. Al 
met al een zeer interessante, informatieve én 
gezellige dag.  

 
Tijdens de geanimeerde jaarvergadering heeft de vergadering het bestuur geadviseerd om in te 
stemmen met het door de KBO Limburg voorgenomen besluit om uit de UNIE KBO/PCOB te 
treden. Op 9 november a.s. zal hier in de vergadering  van KBO 
Limburg met de afdelingen een besluit over worden genomen.  
Vervolgens werd er gesproken over een eventuele nieuwe naam 
en een nieuw logo. Er lagen enkele voorstellen en hieraan zal het 
bestuur de komende tijd verder werken.  
Ook kon de vergadering prima leven met het voorstel om de 
kerstviering in de middaguren te houden.  



Na een korte pauze konden de aanwezigen genieten van een verrassend optreden van Henk 
Deters uit IJsselstein.  
 

November 2022 
Het Alzheimercafé was, net als de eerste editie in april van dit jaar, een inspirerende bijeenkomst. 
Bij deze problematiek direct betrokkenen, maar ook andere geïnteresseerden, kregen uiterst 
zinvolle informatie over hoe nog beter met Alzheimer, de problematiek en de gevolgen, om te 
gaan. Voorwaar een waarde(n)volle activiteit.  
De excursie naar het Oorlogsmuseum in Overloon en de rondleiding aldaar leerde de 15 
deelnemers, dat de geschiedenis zich anno 2022 helaas nog steeds herhaalt: een honger naar 
macht en een volslagen gebrek aan respect voor de medemens en menselijkheid. 
 

December 2022 
Deze maand moesten we afscheid nemen van onze leden Herman Gellings en Teng van Hoof, 
respectievelijk 83 en 88 jaar oud. 
Een twintigtal leden nam deel aan kerstworkshops en hun creaties sierden tijdens de kerstdagen 
hun huiskamer.  
Op 22 december hielden we onze kerstviering. Er waren 84 leden aanwezig, een geweldig aantal. 
Tijdens deze kerstmiddag haperde het kerstgeluid zo nu en dan, echter zeker niet de 
kerstgedachte. 

 

 
 
 

Tenslotte… 
Terugkijkend op het achter ons liggende verenigingsjaar kunnen we vaststellen, dat het, net als 
het jaar 2021, weer een bewogen en heftig, maar ook een actief verenigingsjaar geweest is. 
Corona kwam onder ons in 2020, bleef onder ons in 2021, en ook in 2022 moesten we weer 
starten in een corona-lockdown.  
Maar… vanaf de lente keerde het ‘nieuwe normaal’ terug, corona belandde min of meer op een 
zijspoor. Echter, de volgende ramp liet niet lang op zich wachten: de Russische inval in Oekraïne 
met alle, de wereldeconomie ontwrichtende, maar vooral mensonterende gevolgen daarvan.  
 



In verenigingsverband gebeurde er organisatorisch een en ander. KBO Limburg besloot uit te 
treden uit de landelijke Unie KBO/PCOB. Deze laatste bracht niet wat men ervan kon/mocht 
verwachten. En onze eigen KBO Merselo begon met het nadenken over een nieuwe naam. 
Immers, is de “K” van “katholiek” en de “O” van “ouderen” nog van deze tijd? Daar staat 
tegenover, dat de naam “Senioren Merselo” afgekort zou kunnen worden met “SM” en dat vonden 
sommigen toch wel erg progressief. Een zeer aanvaardbaar compromis werd gevonden in de 
naam ‘50plus Merselo’ met als ondertitel “Oog voor elkaar”. Bovendien werd een nieuw logo in 
elkaar geknutseld, voorstellende een oog, dat echter ook gezien kan worden als een “omarming”. 
We zullen in de komende tijd zien en ervaren wat deze veranderingen voor onze vereniging, maar 
vooral voor de activiteiten gaan betekenen.  
 
 
 
 
 
                                            Ons nieuwe logo 
 
 
 
En zo gaan we, als actieve vereniging met een voor de leden aantrekkelijk programma -afgaande 
op de reacties!- op naar 2023 en hopen we samen weer een vereniging te zijn die er toe doet, 
voor de leden en voor Merselo. 
 
December 2022,  
Huub Creemers, secretaris. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


